

No. 39486. Multilateral

AGREEMENT TO PROMOTE COMPLIANCE WITH INTERNATIONAL CONSERVATION AND MANAGEMENT MEASURES BY FISHING VESSELS ON THE HIGH SEAS. ROME, 24 NOVEMBER 1993 [*United Nations, Treaty Series, vol. 2221, I-39486.*]

ACCEPTANCE

Sri Lanka

*Deposit of instrument with the Director-General of the Food and Agriculture Organization of the United Nations:
29 August 2014*

Date of effect: 29 August 2014

*Registration with the Secretariat of the United Nations: Food and Agriculture Organization of the United Nations,
6 December 2014*

N° 39486. Multilatéral

ACCORD VISANT À FAVORISER LE RESPECT PAR LES NAVIRES DE PÊCHE EN HAUTE MER DES MESURES INTERNATIONALES DE CONSERVATION ET DE GESTION. ROME, 24 NOVEMBRE 1993 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2221, I-39486.*]

ACCEPTATION

Sri Lanka

Dépôt de l'instrument auprès du Directeur général de l'Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture : 29 août 2014

Date de prise d'effet : 29 août 2014

*Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture,
6 décembre 2014*